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PROTOKÓŁ Nr XXV/2012 kadencji 2010 - 2014 
Z SESJI RADY POWIATU W ŚRODZIE ŚLĄSKIEJ 

odbytej w dniu 29 listopada  2012 roku, o godz. 12.
00

 
w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego w Środzie Śląskiej 

przy ul. Wrocławskiej 2. 

 
Przewodniczący Rady Powiatu otworzył sesję i po powitaniu radnych oraz zaproszonych gości 
oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 17 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób stanowi quorum, pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał. Listy obecności radnych stanowi załączniki nr 1 i nr 2 do 
niniejszego protokołu. 

 
Starosta 
Zaproponował wprowadzenie dwóch uchwał do porządku sesji w punkcie 9 „Podjęcie uchwał 
Rady Powiatu w sprawie”: 
- ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych, działających na terenie powiatu 

średzkiego, 

- wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Średzki umowy użyczenia na okres do 30 
czerwca 2020 r. części nieruchomości gruntowych, stanowiących fragmenty dróg 
powiatowych położonych na terenie Gminy Środa Śląska. 
  
Za przyjęciem porządku obrad ze zmianami, Rada Powiatu głosowała: 
 

ZA – 17  P – 0  W – 0 
 
Porządek został przyjęty i przedstawia się następująco: 

 
1. Otwarcie sesji. 
2. Przyjęcie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu Nr XXIV/2012 z dnia 25 października 2012 z sesji Rady Powiatu w 

Środzie Śląskiej. 
4. Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu.  
5. Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami. 

6. Stan przygotowań do zimowego utrzymania dróg powiatowych . 
7. Ocena funkcjonowania opieki medycznej na terenie Powiatu. 
8.  „15 min. dla wyborców”. 
9. Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 

- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2012, 
- ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych, działających na terenie powiatu 
średzkiego,  

- wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Średzki umowy użyczenia na okres do 30 
czerwca 2020 r. części nieruchomości gruntowych, stanowiących fragmenty dróg 
powiatowych położonych na terenie Gminy Środa Śląska. 

10. Interpelacje i zapytania radnych. 
11. Wnioski i oświadczenia radnych. 
12. Sprawy różne. 
13. Zamknięcie sesji. 
 
Ad. 3/ Przyjęcie protokołu Nr XXIV/2012 z dnia 25 października 2012 roku z sesji Rady 

Powiatu w Środzie Śląskiej. 

Przewodniczący Rady 
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Do protokołu wpłynęła uwaga Pana Mariusza Wojewódki o treści : „Na stronie 11 jest błąd. W 
sesji uczestniczyło 16 radnych, 3 nie wzięło udziału w tej farsie i nie głosowało, pozostali nie 
wiem jak głosowali, więc skąd taki wynik?” 
Po analizie stwierdzono, że Pan Wojewódka ma rację i na tą okoliczność sporządzono notatkę 
służbową „W związku ze zgłoszeniem  przez radnego Mariusza Wojewódkę błędu w projekcie 
protokołu Nr XXIV/2012 z sesji Rady Powiatu w Środzie Śląskiej z dnia 25 października 2012  
roku w postaci wpisania błędnego wyniku głosowania nad wnioskiem Przewodniczącego Rady 
Powiatu w sprawie zamknięcia dyskusji w temacie kontroli CBA w Starostwie Powiatowym w 
Środzie Śląskiej. 
Błędnie zapisano: 

„Za zakończeniem dyskusji w tym punkcie radni Rady Powiatu głosowali: 
 

ZA - 16  P – 0  W -  0” 
a powinno być: 

„Za zakończeniem dyskusji w tym punkcie radni Rady Powiatu głosowali: 
 

ZA - 13  P – 0  W -  0 
 

Nie brało udziału w głosowaniu – 3 radnych” 

Zgłoszony błąd został poprawiony w projekcie protokołu.” 

Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu Nr XXIV/2012 z sesji Rady 

Powiatu odbytej na posiedzeniu w dniu 25 października  2012 roku 

Rada Powiatu za przyjęciem protokołu Nr XXIV/2012 głosowała : 
 

ZA - 17   P - 0  W – 0 
 
Ad. 4/ Sprawozdanie Starosty z wykonania uchwał Rady Powiatu (załącznik nr 3 do 
protokołu). 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Ad. 5/ Sprawozdanie Starosty z działalności Zarządu Powiatu w okresie między sesjami 
(załącznik nr 4 do protokołu). 
 
Starosta 
Odczytał powyższe sprawozdanie. 
 
Radny Wicha 
Ja mam tutaj jedno tylko pytanie do Pana Starosty, odnośnie tego porozumienia o potrzebie 
rozwiązania stron umowy, jeśli chodzi o to z Fundacją Ziemi Świdnickiej, coś można szerzej, czy 
już tam dzieci nie będą przebywać i gdzie one będą umieszczone? 
 
Starosta 
Przypomnę, że umowa ta zawarta była do końca 2013 roku, uzgodniliśmy i wspólnie 
porozumieliśmy się co do rozwiązania przedmiotowej umowy. Dzieci trafią do nas z powrotem, do 
Środy Śląskiej, na początku przyszłorocznych ferii zimowych. Na dzień dzisiejszy nie ma 
potrzeby utrzymywania dzieci w Kamiennej Górze, stąd ta zmiana o zwiększeniu liczby miejsc w 
naszej placówce opiekuńczo–wychowawczej. Temat był omawiany bardzo szeroko na Zarządzie, 
przy udziale średzkiego PCPR-u i oczywiście placówki. Takie są uzgodnienia, dzieci trafią tutaj 
do Środy Śląskiej, a dzieci które jeszcze są w niektórych placówkach trafią, mam taką nadzieję, 
jak najszybciej do nowopowstałych rodzin zastępczych. Na koniec grudnia powinny zostać 
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przeszkolone i przejść cały ten proces szkolenia i egzamin kończący. Tu jest zgoda na 
rozwiązanie tej umowy między nami a Kamienną Górą. Nie mniej jednak bardzo cenię sobie 
współpracę z Kamienną Górą  i podziękowałem im też za to, że pomogli nam w trudnym czasie, 
kiedy nasze dzieci były za naprawdę duże pieniądze rozlokowane w wielu miejscach kraju, 
później ściągnęliśmy te nasze dzieci do jednego miejsca. Nie mniej jednak 77 kilometrów od 
Środy Śląskiej też stwarza pewne problemy na współpracę i pracę jak gdyby u podstaw z rodziną 
biologiczną i starania o to, żeby dzieci jak najszybciej wróciły do domów.         
 
Nikt więcej nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 6/ Stan przygotowań do zimowego utrzymania dróg powiatowych – załącznik nr 5 do 
protokołu. 
 
Radny Wojewódka 
Przeczytałem, że teraz monitoringiem będą objęte wszystkie pojazdy, czyli piaskarki, pługi, 
kiedyś były tylko pługi. Uważam, że to bardzo dobrze, że ten monitoring tych pojazdów 
prowadzących Akcję Zima będzie. Tylko mam pytanie, czy jest możliwość na przykład 
udostępnienia tego szerzej dla mieszkańców, żeby mogli wejść, bo to jest na stronie internetowej, 
czy będą sobie mogli, przeciętny mieszkaniec, czy będzie mógł wejść obejrzeć, zobaczyć jak te 
pojazdy pracują. Bo wiem, że zawsze dużo pytań takich jest do Starostwa, czy piaskarka jechała, 
czy pług jechał, są różne wątpliwości, czasami zgłaszane, … w bardzo prosty sposób zobaczyć. 
Właśnie stąd to pytanie, czy mieszkańcy będą mieli dostęp do czegoś takiego. Dziękuję. 
 
Przewodniczący Rady 
Myślę, że Pan Wicestarosta udzieli odpowiedzi. Natomiast wcześniej wysoka Rado chciałbym 
poinformować, a w zasadzie przypomnieć, że w miesiącu chyba kwietniu wystąpiliśmy do Pana 
Burmistrza i do wszystkich Wójtów, żeby Akcję Zima rozdzielić na Gminy i razem to prowadzić. 
No niestety, ani Pan Burmistrz, ani Wójtowie nie wyrazili zgody na tego typu rozwiązanie. W 
związku z tym drogi powiatowe i gminne zostały oddzielone. 
 
Wicestarosta 
Dotychczas tylko pługi ciężkie miały monitoring, pługopiaskarki nie. Dlatego, że w poprzedniej 
umowie płaciliśmy za jeżdżenie i za gotowość. Udało nam się w tym roku w przetargu takie 
warunki uzyskać, że nie płacimy za gotowość, tylko za jeżdżenie. Dlatego w pługopiaskarkach też 
monitoring został zainstalowany. Nie wiem, sprawdzimy, jeśli będzie to technicznie możliwe, to 
nie widzimy przeszkód w udostępnieniu takich informacji mieszkańcom. Ale musimy to sprawdzić, 
na dzisiaj nie wiem.          
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 7/ Ocena funkcjonowania opieki medycznej na terenie Powiatu – załącznik nr 6 do 
protokołu. 
 
Radny Wicha 
Tutaj ocena. Ja jestem daleki od jakiegokolwiek wyrażania, i po prostu wiedzy mojej, żeby 
oceniać cokolwiek. Jest taka prośba w sumie do Pana Przewodniczącego, jak i Zarządu, żeby 
porozmawiać z zarządem szpitala w Środzie Śląskiej, ponieważ zdarzają się sytuacje które nie 
powinny się zdarzyć. Ja podam tylko jeden przykład, jednej rodziny, kobieta spadła z krzesełka, 
prześwietlenie zrobiono, stwierdzono, że jest zdrowa i jeszcze z krzykiem do domu wygoniona. 
Leżała trzy tygodnie, a po trzech tygodniach pojechała do Wrocławia z tym samym zdjęciem i 
okazuje się pęknięcie kręgosłupa. Nikt w szpitalu nie odczytał na zdjęciu, że jest pęknięcie. Drugi 
przykład w tej samej rodzinie pacjent w podeszłym wieku, 89 lat, przywieziony do szpitala, 
stwierdzają miażdżycę, pacjentowi odjęło nogi, nie stanie na nogi, w ciągu godziny odjęło mu 
nogi. Wysłany do domu, nie będą leczyć. Skierowanie lekarza z przychodni do szpitala we 
Wrocławiu, krwiak mózgu. Ucisk mózgu spowodował, pacjent chodzi, biega wszystko w 
porządku, trafił do Wrocławia. Po prostu ja wiem, że to nie jest szpital pierwszej preferencji, czy 
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drugiej, to jest rzędu trzeciej preferencji, nie ma takiej diagnostyki dobrej. Ale należy tych 
pacjentów, sądzę, diagnozować w innych szpitalach, są porozumienia zapewne podpisane i żeby 
takie sytuacje się nie zdarzały. Nie chcę mówić o przykładach, jakby sądzę, że te przykłady są 
pojedyncze, tych przykładów jest mało, ale mówię takie dwa od przyjętej rodziny. Dziękuję. 
 
Nikt więcej nie wyraził chęci zabrania głosu.   
 
Ad. 8/ „15 minut dla wyborców”. 
 
Nikt więcej nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 9/ Podjęcie uchwał Rady Powiatu w sprawie: 
 
- zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na rok 2012. 
 
Skarbnik odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 16; P – 0; W - 1  podjęła 
uchwałę Nr XXV/168/2012  w sprawie zmian w uchwale budżetowej Powiatu Średzkiego na 
rok 2012 
 
- ustalenia rozkładu godzin pracy aptek ogólnodostępnych, działających na terenie powiatu 

średzkiego,  

Przewodniczący Rady 
Wysoka Rado z przykrością muszę stwierdzić, że ta uchwała, zdaję sobie sprawę z tego, że jest 
to bubel, ale niestety taką uchwałę jesteśmy zobowiązani w zasadzie, musimy ją dzisiaj podjąć.  
 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Starosta 
Pan Przewodniczący użył ostrego słowa. Natomiast ja powiem tak - ta uchwała z mocy prawa 
musi zostać przyjęta przez Radę Powiatu, tak wynika z obowiązku, który jest zawarty w artykule 
94 Prawa farmaceutycznego, który nakłada na rady powiatu obowiązek ustalenia godzin pracy 
aptek ogólnodostępnych na danym terenie w drodze uchwały. I musi być ta uchwała 
poprzedzona opinią poszczególnych samorządów gminnych i samorządu aptekarskiego. 
Oczywiście wiemy wszyscy, że ta uchwała jest i mamy takie przeświadczenie, jest niedoskonała. 
Ona, no z gruntu, po prostu będzie stwarzała problemy, szczególnie małych aptek wiejskich. 
Poza tym uchwała powinna zostać przyjęta z pewnym wyprzedzeniem, bo tak jak w paragrafie 3, 
traci moc uchwała przyjęta przez szanowną Radę w roku 2011, obowiązuje ona do końca roku. A 
jak Państwo wiecie uchwała wchodzi w życie  dopiero po 14 dniach od ogłoszenia w Dzienniku 
Urzędowym Województwa Dolnośląskiego. Co jeszcze? To jest uchwała, która została wnikliwie 
przeanalizowana wczoraj na komisjach, szczególnie na Komisji Oświaty. Natomiast już 
zapowiadamy, że będzie nowa uchwała w grudniu, która będzie w załączniku do tej uchwały, 
dotyczącym rozkładu godzin pracy aptek, będzie uwzględniała kolejną nowo, więc 27 listopada. 
Więc było już za późno, aby tą aptekę uwzględnić w harmonogramie godzin pracy i dyżurów w 
związku z tym, że jest potrzebna opinia miedzy innymi przez Dolnośląską Izbę Aptekarską. Nie 
mniej jednak dalej jeszcze negocjujemy i rozmawiamy z PCZ o tym o czym wielokrotnie na tej sali 
była mowa, to jest o dostępności tej apteki przez całą dobę. Czy to się uda, tego do końca 
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jeszcze nie wiem, robimy wszystko, żeby tak było. Także już uczulam Państwa, że w grudniu 
również będziemy tego typu uchwałę podejmować. A podjęcie tej w tej chwili spowoduje, że 
przynajmniej w miesiącu styczniu będą zagwarantowane dyżury aptek w dni wolne i święta na 
początku przyszłego roku przy wejściu w życie nowej uchwały, taka będzie obowiązywać 
podejrzewam gdzieś do końca lutego. Przypomnę jeszcze, tak jak w uzasadnieniu, opinia do tej 
uchwały została wydana pozytywnie przez Dolnośląską Izbę Aptekarską i Wójtów, Burmistrza. 
Dwie opinie są negatywne to jest Wójta Gminy Miękinia i Wójta Gminy Udanin, pozostałe są 
pozytywne. Dziękuję.    
 
Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 16; P – 0; W - 1  podjęła 

uchwałę Nr XXV/169/2012  w sprawie ustalenia rozkładu godzin pracy aptek 

ogólnodostępnych, działających na terenie powiatu średzkiego 

- wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Średzki umowy użyczenia na okres do 30 czerwca 
2020 r. części nieruchomości gruntowych, stanowiących fragmenty dróg powiatowych położonych 
na terenie Gminy Środa Śląska. 
 
Wiceprzewodniczący Rady K. Buba odczytał projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady otworzył dyskusję. 

Nikt z radnych nie wyraził chęci zabrania głosu. 

Przewodniczący Rady zamknął dyskusję i poddał uchwałę  pod głosowanie. 

Rada Powiatu w obecności 17 radnych, stosunkiem głosów: ZA – 17; P – 0; W - 0  podjęła 
uchwałę Nr XXV/170/2012  w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie przez Powiat Średzki 
umowy użyczenia na okres do 30 czerwca 2020 r. części nieruchomości gruntowych, 
stanowiących fragmenty dróg powiatowych położonych na terenie Gminy Środa Śląska. 
 
Przewodniczący Rady 
Przed ogłoszeniem przerwy, chciałem poinformować, że Młodzieżowa Rada Powiatu zwróciła się 
do mnie o wyrażenie zgody na degustację ciasta przygotowanego przez młodzież szkolną, 
odpłatnie. Pieniądze zebrane zostaną przekazane na grudniową Radę w ramach prowadzonej 
akcji „Adopcja na odległość’ oraz na zakup indeksu, który ma pomóc dzieciom w ramach akcji 
Indeks. Szanowni Państwo jest to szczytny cel, jeżeli pomożemy naszej młodzieży.  
 
10 minut przerwy. 
 
Ad. 11/ Interpelacje i zapytania radnych. 
 
Przewodniczący Rady 
Pan radny Wicha i Pan radny Wojewódka otrzymali odpowiedź na piśmie na złożone interpelacje. 
 
Radny Wojewódka 
Panie Przewodniczący, ale Pan mówi o odpowiedzi, którą miesiąc temu dostałem, bo teraz nic, 
nie dostałem żadnej odpowiedzi. 
 
Przewodniczący Rady  
Radny twierdzi, ze nie otrzymał odpowiedzi na interpelację. 
 
Radny Wojewódka 
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Przed poprzednią sesją dostałem odpowiedź na interpelacje, które składałem, teraz nic nie 
otrzymałem, więc pytam się Pana, o czym Pan mówi, bo nie wiem czy to chodzi … 
 
Przewodniczący Rady 
Czy Pan składał interpelację na poprzedniej sesji? 
 
Radny Wojewódka 
Nie, nie składałem. 
 
Przewodniczący Rady 
To przepraszam, wiem, że Zarząd przygotowywał odpowiedź na interpelację, w sprawozdaniu. 
 
Radny Wicha 
Ja otrzymałem odpowiedź na interpelację, chodziło o działkę w Komornikach, ale troszeczku taka 
dziwna odpowiedź. Z tego wynika, że Zarząd przekazał działkę Centrum Medycznemu bez 
wiedzy, tak jest w tej odpowiedzi na interpelację, bez wiedzy na jakich zasadach będzie 
przyjmował z Agencji Nieruchomości Rolnych. Czyli z tej odpowiedzi wynika, że działka została 
wcześniej przekazana niż otrzymał z Agencji. Proszę tam sprawdzić tą odpowiedź, bo piszą  do 
mnie, że Zarząd nie wiedział na jakich zasadach, no to nie rozumiem, na jakich zasadach 
przekazał, czyli to jest jakaś błędna odpowiedź. Ja prosiłbym bardzo o doprecyzowanie tej 
odpowiedzi. 
 
Przewodniczący Rady 
Rozumiem Panie radny, że Pan liczy na sprecyzowanie odpowiedzi, Panie Starosto, Panie 
Wicestarosto proszę przeanalizować temat i sprecyzować odpowiedź radnemu złożoną w ramach 
interpelacji na poprzedniej sesji.                      
 
Ad. 12/ Wnioski i oświadczenia radnych. 
 
Radny Wicha 
Co jest niedobre to się krytykuje, a co jest dobre trzeba chwalić. Chciałem tutaj pochwalić Zarząd 
Dróg za wykoszenie dwustronne rowów, pięknie to wygląda, aż miło jechać tymi drogami gdzie to 
jest wykoszone i oczekuję ja i wszyscy wyborcy oczekujemy, że raz tak do roku, będzie zrobione. 
Serdecznie dziękuję. 
 
Przewodniczący Rady 
Panie radny, trzeba przyznać, że zakupy jakie poczyniono przynoszą efekty, czyli koszenie 
rowów, odmularki, obcinanie gałęzi sprzętem który zakupiono, widoczne efekty są. 
 
Radna Rachwalska 
Ja mam taki wniosek na podstawie rozmów, ponieważ wczoraj dyskutowaliśmy o dyżurach aptek, 
pewne rzeczy są oczywiste. Ale mam taki wniosek, w oparciu o informacje, które powzięłam 
wczoraj, żeby w uchwale, którą będziemy podejmować, jako następną, zawrzeć zobowiązanie dla 
aptek oraz tutaj naszego wydziału zajmującego się tą sprawą o tym, żeby aktualny harmonogram 
tych dyżurów włącznie ze zmianami, jakie aptekarze między sobą dokonują, żeby znajdował się 
aktualny. Bo ludzie wieczorami, kiedy potrzebują tej pomocy szukają informacji właśnie głównie w  
internecie. A zdarzyły się przypadki, są udokumentowane, kiedy informacja była taka, że w 
Miękini, w Miękini na  drzwiach, że w Udaninie, a Udanin, że telefonicznie. Po prostu chodzi o 
takie zobowiązanie, żeby dopisać tak w regulaminie, nie wiem tutaj, żeby harmonogram był 
aktualizowany na bieżąco i umieszczany w internecie i informacja o tym również w aptekach. 
 
Przewodniczący Rady 
Według mojej wiedzy takie zmiany są niedopuszczalne, są dopuszczalne? To proszę bardzo w 
tym temacie, Pan Wicestarosta? Wniosek Pani radnej jest, aby doprecyzować, oczywiście 
mieszkańcy powinni wiedzieć, mieć 100 % pewność, która apteka w danym dniu pełni dyżury. 
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Radna Rachwalska 
Szukają na naszej stronie. 
 
Starosta 
Oczywiście te informacje muszą się znaleźć, zgodnie z tymi założeniami, na drzwiach apteki 
konkretnej, wszystkich poszczególnych wymienionych załączników do uchwały. Natomiast 
wniosek Pani ja rozumiem, żeby była dostępność też na stronie internetowej i tak się stanie. 
Będziemy starać się, żeby to było aktualne. Bo oczywiście apteki też zamieniają się miedzy sobą 
dyżurami. Czasami już po tym dyżurze otrzymamy informację, że coś takiego miało miejsce, ale 
będzie to na naszej stronie internetowej.            
 
Nikt więcej nie wyraził chęci zabrania głosu. 
 
Ad. 13/ Sprawy różne. 
 
Przewodniczący Rady 
Chciałem poinformować, że następna sesja to jest sesja grudniowa, będzie ona nie w ostatni 
czwartek miesiąca 27, a będzie 28 grudnia w piątek o godzinie 12.00. Wynika to z tego, że jeżeli 
zrobimy ją w czwartek raz, że jest to pierwszy dzień po świętach. Drugie, jeżeli wpłynęłyby, 
musielibyśmy wydać jakieś pieniądze, to musielibyśmy zrobić sesję nadzwyczajną w piątek. 
Niewykluczone, że i tak będziemy musieli zrobić sesję na sylwestra, aczkolwiek ostatnio to się nie 
przydarzało, w związku z tym, że tematem tej sesji głównie będzie zatwierdzenie planów pracy 
Rady, komisji oraz przyjęcie budżetu na rok 2013. Proponuję, ażeby komisje odbyły się w dniu 
sesji o godzinie 10.00, natomiast sesja o godzinie 12.00. Taka jest moja propozycja i tak będę do 
tematu podchodzić. 
 
Radny Osiecki 
Wczoraj na posiedzeniu Komisji Budżetowej była wzmianka, że sesja będzie właśnie w piątek, 
ale taka propozycja była o godzinie 13.00, bowiem Gmina Miękinia ma planową sesję w piątek o 
godzinie 10.00. I teraz tak, jeżeli chodzi o projekt budżetu, w sprawie zmian budżetu, 
proponowana jest komisja na godzinę 10.00. Wydaje mi się, że trochę za duży odstęp czasu, 
jeżeli tylko jedną uchwałę mielibyśmy zaopiniować to wystarczy przed sesję maksymalnie 
godzinę spotkać się. A ponadto zgodnie z procedurą związaną z przyjmowaniem, opiniowaniem 
budżetu przez komisję, planowo będzie 12 grudnia, a wcześniej opinie muszą wyrazić pozostałe 
komisje, żeby 12 grudnia najpóźniej wydać opinię w sprawie budżetu. Dlatego taka prośba, aby w 
piątek o 13.00 było posiedzenie sesji, natomiast o godzinie 12.00 komisje. 
 
Przewodniczący Rady 
Jeżeli nie będę słyszał innych propozycji, uznam, że propozycja jest do przyjęcia. Sesja o 13.00, 
komisje o 12.00. Oczywiście zgodnie z obowiązującą procedurą, wcześniej należy budżet na 
komisjach zaopiniować. Czyli propozycja 28 grudnia godzina 13.00, komisje o godzinie 12.00. W 
innych sprawach prosiłbym Przewodniczących komisji stałych o pozostanie po sesji na chwilę. 
Chciałem szanownych radnych zaprosić na najbliższą sobotę na ulicę Górną gdzie w ramach 
potyczek samorządowych odbędą się finały siatkówki i koszykówki  oraz potyczki radnych. Czyli 
zapraszam szanownych Państwa tych którzy będą uczestniczyć oraz tych którzy będą chcieli 
nam kibicować. Najbliższa sobota 9.30 sala przy ulicy Górnej, gospodarzem będzie Pan 
Burmistrz. Natomiast zapraszam też 12 stycznia do Miękini na 9.30 gdzie będzie Turniej Halowej 
Piłki Nożnej gospodarzem będzie Pan Wójt Gminy Miękinia, będą to jednocześnie eliminacje do 
rozgrywek dolnośląskich które odbędą się 26-27 stycznia 2013 roku. 
 
Nikt nie wyraził chęci zabrania głosu. 
                        
Ad. 14/ Zamknięcie sesji. 

Przewodniczący Rady wobec zrealizowanego porządku posiedzenia zamknął XXV w kadencji 
2010 – 2014 posiedzenie Rady Powiatu w Środzie Śląskiej. 
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Protokołowała:     
          (-) 
Maria Pstrowska 
 
                                                                                               Przewodniczący Rady 
                                                                                                                (-) 
                                                                                                   Witold Rutkowski 
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